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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена разработке мер по снижению уровня профессионального риска машиниста холодильных установок. В ходе исследования решались следующие задачи: 1. Анализ рабочего места машиниста холодильных установок. 2. Проведение оценки уровня профессионального риска на рабочем месте машиниста холодильных установок. 3. Разработка рекомендаций по снижению уровня профессионального риска машиниста холодильных установок. 4. Расчет эффективности звукопоглощающего облицовочного мате-риала. В ходе работы были идентифицированы вредные и опасные производственные факторы на рабочем месте машиниста холодильных установок, на основании чего проведена оценка уровня профессионального риска методом Файна-Кинни, используя три параметра – вероятность, подверженность и последствия опасности. Объектом исследования являются условия труда машиниста холодильных установок молочного комбината, а предмет исследования – профессиональные риски машиниста В результате были разработаны рекомендации по снижению уровня профессионального риска, был подобран звукопоглощающий облицовочный материал и рассчитаны его эффективность и стоимость.
        

        
          This work is devoted to the development of measures to reduce the level of occupational risk of a refrigeration engineer. In the course of the study, the fol-lowing tasks were solved: 1. Analysis of the workplace of the refrigeration unit operator. 2. Conducting an assessment of the level of occupational risk at the workplace of the refrigeration unit operator. 3. Development of recommendations to reduce the level of occupational risk of a refrigeration engineer. 4. Calculation of the effectiveness of sound-absorbing facing material. In the course of the work, harmful and dangerous production factors were identified at the workplace of the refrigeration plant operator, on the basis of which an assessment of the level of occupational risk was carried out using the Fine-Kinney method, using three parameters - probability, exposure and conse-quences of the hazard. The object of the study is the profession of a dairy plant refrigeration engi-neer, and the subject of the study is to reduce the level of occupational risk for the driver by developing recommendations. As a result, recommendations were developed to reduce the level of occupa-tional risk, a sound-absorbing facing material was selected and its effectiveness and cost were calculated.
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